

**TABLE OF CONTENTS****目 录**

**The Impact of the Audit Quality of Internal Control on the Executive Compensation**  
**(内部控制审计质量对高管薪酬的影响)**

Z. C. TANG, Y. H. TANG..... 1

**A Comparative Study of Salary Satisfaction between Government Departments  
and Non-Government Departments in Mongolia**  
**(蒙古国政府部门与非政府部门薪酬满意度的比较研究)**

AMARJARGAL, K. Y. TANG..... 8

**The Development of the Compensation Values Scale in the Perspective of Employees**  
**(薪酬价值观：员工视角的量表开发研究)**

J. P. SHAO, X. Q. SI, W. T. SHAN..... 18

**Integration Method of Information Platforms in the Integration Test and Commissioning  
during the Metro Construction—A Case Study of Metro Line 13 in Shanghai**  
**(地铁项目联调联试中的信息化平台整合方法—以申通地铁 13 号线为例)**

G. W. YANG, Q. Q. LI, X. N. ZHANG..... 33

**Research on the Impact Caused by Replacing the Business Tax with VAT on the Cost  
of Substation Installation Project on AHP**  
**(基于 AHP 的营改增对变电安装工程造价影响研究)**

X. J. GUO, Y. G. SHAO, Y. J. LI..... 44

**The Optimization Research of Ore Yard of Baosteel**  
**(宝钢矿石料场物流优化研究)**

S. HE, J. Q. MA..... 53

**Construction of Post-Evaluation System for Comprehensive Plan Project of Power  
Grid Enterprise**  
**(电网企业综合计划项目后评价体系的构建)**

Z. REN, Z. L. LIU, J. LIANG, G. L. LI..... 60

**Research on the Construction of Medical Information Sharing Platform under  
the Background of Large Data**  
**(大数据背景下医疗信息共享平台构建研究)**

L. P. AN, L. J. WAN..... 68

**Research on the Promotion of Industrial Competitiveness of Equipment Manufacturing  
Industry in Liaoning Province Based on Synergy Innovation**  
**(基于协同创新的辽宁省装备制造业产业竞争力提升研究)**

H. F. LI, L. C. FU..... 77

**Research Report on the Team of Asset Managers of the Chinese Academy of Sciences  
(中国科学院资产管理人员队伍调查报告)**

Z. H. GUO..... 85

**Logistics Talents Demand and Logistics Management Training Reform Research  
(物流业人才需求与物流管理专业实训改革研究)**

J. CAI, P. CAO, J. H. WANG, Z. X. SONG, B. XIAO..... 90

**Study on the Evolution of Investors' Behavior in Stock Market Based on Network  
Learning Strategy  
(基于网络学习策略的股市投资者行为演化研究)**

X. Q. LIU..... 95